
 
 

Møde: Bestyrelsesmøde 
Afbud fra: Mathilde, Asbjørn, 
René, AM, HK, LH, CB og BN 
kommer senere 

Dato og tid: Mandag den 20. januar 2025 kl. 
16.30-18.30 

 

 Dagsorden Referat 

1. 
 
 

Fælles om Ungelivet 
- Kl. 16.30-17.15 kommer Kenneth og 
Klaus fra Ung Lemvig og præsenterer 
projekt Fælles om Ungelivet. 
I projektet lægges der bl.a. op til, at 
bestyrelser tager stilling til en 
alkoholpolitik på skolen. 
 
Begge skoler har haft en alkoholpolitik 
(se bilag) 

Ungeprofilundersøgelsen laves i 7., 8. og 9. kl. 
Undersøgelsen laves på klasseniveau 
Sundhedsstyrelsen anbefaler, at man ikke drikker 
før 18 år i forhold til den kognitive udvikling. 
Fælles om ungelivet anbefaler, at man kan stile 
efter at udskyde alkoholdebut til nytårsaften i 9. kl. 
 
På alkohol og samfund ligger anbefalinger til 
skolebestyrelser 
 
Elevrådsrep. kan se både fordele og ulemper i, at 
skolebestyrelsen ”blander sig i” sidste skoledag 
Der skal arbejdes med temaer før 9. kl. 
Kan der være en fordel i, at 8. kl. ikke inviteres til 
9. kl. sidste skoledag 
 
Mulig anbefaling at forældremødet i 7. klasse har 
fokus på at få lavet alkoholaftaler. Der skal være 
god tid sat af til punktet. 
Anbefalingerne kan og skal være med til at sikre 
de inkluderende fællesskaber 
 
Søren, Helle, Trine og Louise N er med i en 
arbejdsgruppe, der kommer med bud på 
skolebestyrelsens anbefalinger til alkoholpolitik 
 

2. 
 
 

Orienteringer 
- Personale 
- Nyt fra afdelinger 
- Nyt fra elevrådet 
- Juniormesterlære 

Personale: 
Louise orienterer om personale i skolen. 
Der er slået en lærerstilling op – samtaler tors. 
30/1. Katja er med som forældrevalgt i 
ansættelsesudvalget. 
Birgitte orienterer om personale i børnehaven. 
Der er tilgang af børn i Lærkereden 
Det prioriteres, at der er høj normering 
Der skal vælges en ny medarbejderrep. fra 
børnehaven til bestyrelsen. 
 
Elevråd: 10 uger hvert sted – det fungerer godt. 
Det ville være for længe med et halvt år hvert 
sted. 
Går glip af fællesarrangementer 



 
 

Forslag om at flere fællesarrangementer skal 
holdes fælles for begge skoler. 
Hvad kan gøre skolen bedre: 
Det er hårdt at møde 7.30 – særligt for 7. og 8. 
klasse. Ingen ønsker dog at gå længere tid i skole 
om eftermiddagen. 
Mulighed for at bruge multihallen i pauserne 
Mulighed for klassevise fællesaktiviteter fredag 
over middag. 
Skolemad og frugtordning. 
Ønske om nye stole til 9. kl. i Harboøre. 
Ønsker at få fri efter terminsprøver og eksaminer. 
Mulighed for at forlade skolen flere dage om ugen. 
Juniormesterlære: 
Der har været et forsøg med en erhvervsklasse i 
dette skoleår på Christinelystskolen. 
Arbejdsgruppen anbefaler, at det fortsat er på 
Christinelyst. 
Skolelederne er blevet bedt om at forholde sig til 
fordele og ulemper.  
Ledelse og bestyrelse vil også gerne have 
mulighed for Juniormesterlære på Tangen. 

3. 
 
 

Værdigrundlag og logo 
- Foreløbig præsentation fra 

arbejdsgruppen 

Louise præsenterer forslag til logo 

4. 
 
 

Forældrearrangementer  
- Bestyrelsens holdning ønskes til, 

hvorvidt der skal være en 
anbefaling fra skolens side om 
antal af 
forældre/elevarrangementer 
udover skoletiden. f.eks. 
forældrefiduser.dk 

Punktet udsættes til næste møde 

5. 
 
 

Uddeling og videregivelse af 
information/markedsføring 

- Feks Lemvig/Thyborøn handel og 
foreninger 

- Bestyrelsens holdning til dette 
ønskes 

Det sidestilles med opslag på aula. 
Holdningen er, at der kan være opslagstavle/hylde 
på skolen, hvor det kan hænge. 

6.  Evt. Drøftelse af fælles udmelding omkring fredag før 
konfirmation.  

 

 


